
ZAPISNIK 
 

5. seje sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bil dne 27. septembra 2018 s pričetkom ob 19. 
uri v prostorih nad trgovino KZ v Šebreljah. 
 
Prisotni:   
Evgen Ozebek – predsednik in člani:  
Aleksander Kuštrin 
Andrej Ozebek 
Marija Lapanja 
Katarina Tušar 
Uroš Božič 
Urška Jereb 

Opravičeno odsotni:  
Tanja Kumar 
Helena Bevk 

 
 
 

Na seji je bil obravnavan naslednji dnevni red: 
 

1. Priprave na lokalne volitve 2018 in porazdelitev zadolžitev. 
2. Kratko poročilo o dodatno opravljenih delih izven planiranih za leto 2018. 
3. Razno. 
 

Add 1. –  Priprave na lokalne volitve 2018 in porazdelitev zadolžitev 

Predsednik sveta KS Šebrelje g. Evgen Ozebek je prisotne seznanil s potrebnimi aktivnostmi 
posameznikov v svetu KS ob bližajočih se lokalnih volitvah, ki so predvidene za 18.11.2018. Razdelil je 
potrebno dokumentacijo in obrazložil naloge in aktivnosti posameznikov za pravilno pripravo in 
izpolnjevanje le-te. Člani so si dokumentacijo vzeli na ogled in v izpolnjevanje zahtevane kvote podpore 
kandidatom.  

Ob zaključku te točke je g. EVGEN OZEBEK še izrazil zahvalo vsem dosedanjim članom Sveta KS Šebrelje 
za aktivno sodelovanje in pomoč pri izvajanju v dosedanjem mandatu. 

Posebej pa je želel izraziti  

Z A H V A L O 

VSEM KRAJANOM ŠEBRELJ IN OSTALIM, KI SO SE TVORNO VKLJUČEVALI V 
REALIZACIJO ZASTAVLJENIH NALOG V PRETEKLEM MANDATU IN SO PRISKOČILI 
NA POMOČ TAKO OSEBNO, KOT Z EVENTUELNIM POSREDOVANJEM IN TAKO 
NA RAZLIČNE NAČINE PRIPOMOGLI, DA JE DELO SVETA KS ŠEBRELJE POTEKALO 
V KAR NAJBOLJŠI SLOGI IN SODELOVANJU. NA TA NAČIN SO PRIPOMOGLI K 
URESNIČEVANJU ZASTAVLJENIH NALOG IN S SVOJIM PROSTOVOLJNIM 
PRISTOPOM K FIZIČNIM DELOM IN Z OSEBNO PRISOTNOSTJO PRI 
URESNIČEVANJU CILJEV PRIPOMOGLI K REALIZACIJI DEL NA PODROČJIH, KJER 
BI BREZ NJIHOVEGA SODELOVANJA DELO POTEKALO DLJE ČASA ALI BI BILO 
ZARADI SKROMNIH FINANČNIH SREDSTEV CELO OKRNJENO. ZAHVALA VSEM 
ZA IZKAZANO SLOŽNOST SOBIVANJA KRAJANOV NAŠE VASI … NAŠE KRAJEVNE 
SKUPNOSTI, ČESAR SI ŽELIMO TUDI ZA VSE AKTIVNE ČLANE V PRIHODNJEM 
MANDATU. ISKRENA HVALA VSEM ŠE ENKRAT V IMENU PREDSEDNIKA SVETA 
KS ŠEBRELJE G. EVGENA OZEBKA IN OSTALIH ČLANOV SVETA KS ŠEBRELJE.  

 
 
 

Add 2. –   Kratko poročilo o dodatno opravljenih delih izven planiranih za leto 2018  
in predlogi za vključitev posameznih opravil  



v plan v naslednjem mandatu 
 

Prisotnim je bilo s strani predsedujočega podano še kratko poročilo o dodatnih opravljenih delih in 
aktivnostih bodisi v skladu s planiranimi in delno realiziranimi deli ali pa tudi izven planiranega za leto 
2018, saj si Svet KS Šebrelje do rezultatov volitev in konstituiranja novega Sveta KS Šebrelje izmed 
izvoljenih kandidatov ne more zastavljati novih kratkoročnih ali dolgoročnih ciljev in nalog.  
 
Tako je bilo danih nekaj pojasnil o: 

1. stanju ceste do Stopnika in vseh obrobnih dogajanj v zvezi z adaptacijo le-tega dela. 
 

2. išče se novi kandidat za skrbnika vodovoda in popis števcev; 
 

3. seznanitev z novim mobilnim operaterjem - ponudnikom FREE.NET v naši vasi, ki bo 
zainteresirane o svojih storitvah obvestil s pisno ponudbo in za kar zadržkov s strani KS Šebrelje 
zaenkrat ni, saj prava in kvalitetna konkurenca ustvarja tudi pravo motivacijo in skrbi za 
kvalitetnejšo ponudbo obstoječih ponudnikov;  
 

4. razmišlja se tudi o izdelavi – postavitvi otroških igral ob igrišču, kar bi se vključilo v plan za leto 
2019 in v ta namen tudi planiralo in zagotovilo potrebna sredstva;  
 

5. dokončno so zaključena dela v in okrog mrliške vežice (postavljeni so vsi robniki in dokončana 
je manjkajoča asfaltacija, pri čemer je potrebno poudariti, da je bil ves finančni vložek izključno 
vložek iz sredstev KS); 
 

6. potrebna je še realizacija nabave ozvočenja za mrliško vežico, kar naj se izvede v čim krajšem 
možnem času, morda do novih volitev, glede na to, da je to še nerealizirana naloga iz tega 
mandata;  
 

7. več kot nujna pa bo v prihodnjih letih asfaltacija poti do osnovne šole, kjer pa so potrebna 
predhodna pripravljalna dela, dovoz bo treba razširiti in postaviti cestne robnike;  
 

8. po lokalnih volitvah in po konstituiranju Sveta KS Šebrelje, torej po 18.11.2018, se pregleda 
realizacijo plana del in opravil v KS Šebrelje za leto 2018 in temu ustrezno pripravi in dopolni 
tudi plan v naslednjem letu 2019.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00 uri. 

Zapisala: Marija Lapanja     Predsednik sveta KS Šebrelje: 
        Evgen Ozebek    


